

# VISION 软件许可协议

## 在使用VISION软件前，请仔细阅读本协议

1. 使用信息. COOTC 可能使用第三方软件或信息来改进我们的软件和服务. 我们还可能与其他各方共享这些信息, 例如硬件和软件 (不会包含公司敏感信息以及个人隐私信息, 例如姓名, 联络方式, 相关账户). 他们可能使用这些信息改进他们的产品与 COOTC的 VISION 软件搭配使用的方式, 我们不会公开、编辑或透露用户的邮件内容, 法律许可要求(或不可抗拒的原因)例外.
2. VISION管理软件是一款适合任何个人、公司和家庭用于远程维护、远程协助和远程管理的计算机应用软件. 您不得以任何可能损害这些服务或妨碍他人使用这些服务的方式使用这些服务. 您不得利用这些服务以任何手段非法访问任何未经许可的服务、数据、帐户或网络, 窃取他人隐私等违法行为, 任何违法行为都将受到法律的制裁.
3. 权利的保留和所有权. COOTC 保留所有未在本《协议》中明确授予您的使用以及更新权利. '软件' 受著作权和其他知识产权法律及条约的保护. COOTC 或 其供应商拥有'软件' 的产权、著作权和其他知识产权. '软件' 只授予使用许可, 而非出售.
4. 对反向工程、反编译和反汇编的限制. 您不得对本软件进行反向工程、反编译或反汇编; 尽管有此限制, 但 如果适用法律明示允许上述活动, 并仅在适用法律明示允许的范围内从事上述活动则不在此限.
5. 不得进行出租/商业主持服务. 您不得使用'软件' 出租、租赁、出借或提供商业主持服务.
6. 本软件可能与在中华人民共和国以外的市场上销售的产品不兼容, 为了避免可能存在的不兼容情况, 请从为您所居住的国家/地区专门设立的网站上获取协助.
7. COOTC对于从本网站或其它任何网站上下下载的文件、软件程序、辅助软件或其他资料不承担任何的保证.
8. 所有此类文件、软件程序、驱动程序、实用软件或其他资料以现有状态提供, COOTC对于任何软件的目的、功能性或兼容性不做任何明示或默示担保及任何陈述.
9. COOTC对由于操作本网站或其他任何COOTC站上的任何软件而导致的任何错误、财产损失、时间或利益的损失、间接或偶然引起的任何损失不负责任.
10. 进入并使用此软件表示您已阅读、理解并同意遵守本协议所有条款. 如果您对本软件的许可协议有任何异议我们将安排您更换本产品或 退回您已支付的价款. 如果本产品的故障是由事故、滥用或误用所造成, 则本保证无效. 本产品的任何替换品将在原保证期剩余的期限或30天(以时间较长者为准)内获得保证. 您同意, 上述保证是您就本产品和任何支持服务获得的唯一保证. 并销毁本软件的保留副本

### 最终解释权:

本注册协议的解释权归www.cootc.com所有. 如果其中有任何条款与国家的有关法律相抵触, 则以国家法律的明文规定为准.

# VISION Software License Agreement

Using the VISION software, please carefully read this agreement

1. The use of information. COOTC may use third-party software or information to improve our software and services. We may also share this information with other parties, such as hardware and software (does not contain sensitive company information and personal privacy information, such as name, contact mode, the relevant accounts). They may use the information to improve their products and COOTC's VISION software with the means used, we will not open, edit, or disclose the contents of the user's e-mail, legal licensing requirements (or force majeure) exception.
2. VISION management software is a suitable for all individuals, companies and families for remote maintenance, remote assistance and remote management of computer software applications. You shall not in any of these services may undermine or hinder others to use these services use these services. You may not use these services to any means of illegal access to any unauthorized service, data, account or network, offenses such as theft of another's privacy, any violation will be subject to legal sanctions.
3. The right to retain and title. COOTC not keep all of this "agreement" expressly granted to You the right to use and update. 'Software' is protected by copyright and other intellectual property laws and treaties of protection. COOTC or its suppliers have a 'software' property rights, copyrights and other intellectual property rights.' software 'is only given to licensed, not sold.
4. For reverse engineering, decompilation and disassembly limitations. You may not reverse engineer the software, decompile or disassemble; Despite this limitation, if applicable law expressly allows the above-mentioned activities, and only in the applicable law the extent expressly permitted in these activities are permitted.
5. Shall not be leased / commercial hosted service. You may not use the 'software' rent, lease, lend or provide commercial hosted service.
6. This software may be outside the People's Republic of products on the market are not compatible, in order to avoid possible incompatibilities, please live from your country / region website specially set up for assistance.
7. COOTC for from this web site or any other web site to download files, software programs, software or other material support does not undertake any guarantee.
8. All such documents, software programs, drivers, utility software, or other information to provide the current status, COOTC software for any purpose, functionality or compatibility makes no express or implied warranties, and any statement.
9. COOTC right due to operation of this website or any other reason COOTC station caused

by any software for any errors, property damage, loss of time or interest, indirect or incidental damage caused by irresponsible.

10. Access to and use of this software that you have read, understood and agree to abide by all the terms of this Agreement. If you have this software license agreement that we will arrange for you any objection to the replacement of the product or refund the purchase price you have paid. If this product Failure by the accident, caused by abuse or misuse, then this guarantee is invalid. the product of any replacement goods will be the remaining period of the original warranty period or 30 days (whichever is longer) is guaranteed. You agree that the above-mentioned guarantee your comments regarding this product and any support services available only guarantee. and destroy copies of the Software retained

Final interpretation:

The interpretation of this Registration Agreement owned by [www.cootc.com](http://www.cootc.com) all. If there are any of the provisions of relevant laws and national conflict, places of national law expressly provides.

Copyright (C) 2009-2010 Cootc Information Technology Co., Ltd. All Rights Reserved.